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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-03-24, § 19 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 24 mars 2020 kl. 17.00 – 17.25 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justering Torsdagen den 2 april 2020, §§ 1-6, 9-12, 14-24, 26-27 

  

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Tisdagen den 24 mars 2020, §§ 7-8, 13, 25 

  

 

Torbjörn Erbe  Felix Schartner Giertta 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Torbjörn Erbe (M) för dagen vald ordförande   
 
Christoffer Jönsson (L)   
Gunnar Caperius (C)   
Jakob Sahlin (S) ej §§ 1-26   
Rose-Marie Rooth (V) § 27   
Anton Clarholm (SD)   

 

 Tjänstgörande ersättare: 
Felix Schartner Giertta (MP)   för Katarina Luhr (MP) 
Sofia Tahko (KD)  för Fritz Lennaárd (M) 
 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Anna Hadenius, Timmie Aspelin och Maria Kjellman 

Wall. 

 

 

 

 § 19 
Energicentrums årsrapport 2019 
Dnr 2020-2862 
 
Beslut 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner Energicentrums 

årsrapport. 

 

2  Miljö- och hälsoskyddsnämnden översänder rapporten till 

styrelsen för Stockholm stadshus AB, fastighetsnämnden och 

styrelserna för bostadsbolagen. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 12 mars 2020. 

 



 

 Miljö- och hälsoskyddsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 
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Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Torbjörn Erbe (M) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Jakob Sahlin (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

Det är glädjande att läsa om det viktiga arbete som 

Energicentrum gör. Staden ser inte ut att nå målen om 

energieffektiviseringar i fastighetsbeståndet. Mängden köpt 

energi minskar inte i den takt som anges i varken 

miljöprogrammet eller budgeten. Istället för att minska har 

energianvändningen ökat. För att nå målen om 

energieffektiviseringar behövs ökade insatser. Energicentrum 

har en viktig roll som stöd för stadens förvaltningar och 

bolag. Vi håller med förvaltningen om att det framför allt 

krävs resurser hos de ansvariga för att kunna genomföra 

åtgärder. Klimatomställningen måste gå före 

skattesänkningar. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Timmie Aspelin 
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